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Vanhuspalveluiden ympärivuorokautisen hoidon tarveselvitys hyväksyttiin 
kaupunginhallituksessa 24.6.2014 §289. Kaupunginvaltuusto hyväksyi 
hankesuunnitelman ja vuokrasopimuksen vuonna 2015. Kyseessä oli 
palvelutalojen Kulkurinvalssinfja Vuokkokodin rakentamiset 
ympärivuorokautisen hoidon tarpeeseen ja muita palvelukoteja ei ole 
kaupunkiin sen jälkeen edes suunniteltu. Näiden kahden hoitokodin 
valmistuminen olisi pitänyt aikaistaa tehtäväksi välittömästi, koska tarvetta on 
ja oli. Nämä hoitokodit valmistuvat mahdollisesti ensi vuonna 2019. Nyt on 
maksettu siirtoviivemaksuja, koska vuodepaikkoja ei kaupungissamme ole ja 
ostopalveluna on hoidettu vanhuksiamme lähikunnissa. Väestö ikääntyy ja 
hoidon tarve maksaa. Ei ole ihme, että budjetti ylittyy ja selityksiä riittää. Asiat 
on syytä hoitaa ajallaan, jotta ulkopuoliset (esim. AVI ) eivät taas puutu 
asioihin. 


